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Obec Hlízov 
Zastupitelstvo obce Hlízov                  

Zápis č. 11/2024 

ze zasedání Zastupitelstva obce Hlízov 

 konaného dne 15. řijna 2024 od 18:30 hodin 
 

Zastupitelstvo číslo: 11/2024 

 

Místo konání zasedání zastupitelstva: Obecní Úřad 

 

Datum konání zastupitelstva: 15. 10. 2024 

 

Čas začátku konání zastupitelstva: 18:30 

 

Čas ukončení jednání zastupitelstva: 20:03 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno starostou obce (dále také jako „Předsedající“).  

 

Přítomní zastupitelé: Ing. Dytrych Vladimír, Ing. Luboš Koten, Josef Nowok, MVDr. 

Antonín Škarka, Michal Jon, Pavel Beran  

 

Nepřítomní zastupitelé: Bc. Kateřina Svobodová (omluven/a), Karin Kohárová, DiS, 

(omluven/a), Zuzana Kačerovská (omluven/a)  

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ 

1. Schválení navržených zapisovatelů a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení navrženého programu 

3. Kontrola usnesení zápisu č.10/2024 

4. Informace o proplacení faktur 

5. Climax stínící technika KD 

6. Schválení rozpočtového opatření č.4/2024 

7. Zabezpečení systému OÚ Hlízov 164, 165 

8. ZO 2 - zpevnění cesty 

9. DFC - taneční Novákovi 

9.1. Zrušení usnesení č. 7-2/2024 

9.2. Navýšení nájmu pro DFC - taneční Novákovi 

10. Společenství obcí Kutná Hora 

11. Schválení přijetí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

12. Informace o auditu OÚ Hlízov za rok 2024 

13. Příkaz starosty k projednání inventarizace 

14. Žádost SKK o pronájmu KD 

15. Různé 

15.1. Žádost o pronájem kulturního domu v Hlízově 

15.2. Žádost o bezplatný pronájem kulturního domu 

15.3. Návrh TES Čáslav na změnu elektrického budníku v zasíťování ZO2 

15.4. Žádost na vymezení pozemku 

15.5. Schválení komise pro koncesní výběrové řízení na provozovatele kanalizace obce 

Hlízov. 
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Předsedající konstatoval, že je přítomen nadpoloviční počet členů zastupitelstva, takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. v platném znění). 

 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 

Sb., o obcích (obecních zřízení). Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední 

desce Obecního úřadu Hlízov zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

Současně byla zveřejněna ve stejnou dobu na "elektronické úřední desce obce“. 

 

1. Schválení navržených zapisovatelů a ověřovatelů zápisu 

Zapisovatelem pro pořízení zápisu ze zasedání zastupitelstva je navržena  Michaela Francová. 

Ověřovateli zápisu byli navrženi Josef Nowok, Ing. Dytrych Vladimír. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo schvaluje navržené zapisovatele a ověřovatele. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 1-11/2024 bylo schváleno 

 

Diskuze: 

 

 

 

2. Schválení navrženého programu 

Přítomní členové zastupitelstva byly seznámeni s programem zasedání a nebyly vzneseny 

žádné námitky k programu zasedání. 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program zasedání zastupitelstva. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 2-11/2024 bylo schváleno 

 

3. Kontrola usnesení zápisu č.10/2024 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka přednesl kontrolu usnesení z předchozího zasedání 

zastupitelstva obce Hlízov, které se konalo dne 2. září 2024. Byly projednány jednotlivé body 

usnesení a jejich plnění. Všechna usnesení z minulého zasedání byla splněna nebo jsou 

průběžně plněna. Nebyly vzneseny žádné připomínky k plnění usnesení. 

 

 

 Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

4. Informace o proplacení faktur 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitele o proplacení faktur za uplynulé 

období. Jednalo se o běžné provozní výdaje obce, včetně plateb za energie, svoz odpadu, 

údržbu obecního majetku a další služby nezbytné pro chod obce. Starosta zdůraznil, že 

všechny faktury byly řádně zkontrolovány a jejich proplacení bylo v souladu s rozpočtem 

obce. Zastupitelé byli seznámeni s celkovou částkou proplacených faktur a s 

nejvýznamnějšími položkami. Starosta také uvedl, že veškeré doklady jsou k dispozici k 

nahlédnutí na obecním úřadě pro případné dotazy či připomínky ze strany zastupitelů nebo 
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občanů obce Hlízov. 

 

 

 Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

5. Climax stínící technika KD 

Starosta obce, MVDr. Antonín Škarka, informoval zastupitelstvo o potřebě instalace stínící 

techniky v kulturním domě.  Tato firma nabízí kvalitní stínící techniku, která by významně 

zlepšila komfort při užívání kulturního domu, zejména během slunečných dnů. Instalace 

stínící techniky by také pomohla snížit náklady na klimatizaci v letních měsících. Starosta 

předložil zastupitelstvu cenovou nabídku od společnosti Climax pořízení a instalaci stínící 

techniky pro kulturní dům -  kovový řetízek celkem s DPH 26 817,-Kč a stínící techniku 

motor Somfy mechanický celkem s DPH 47 009,- Kč. a požádal o její schválení. Byli 

osloveny další firmy. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov přijalo druhou variantu pořízení a instalaci stínící techniky 

Climax pro kulturní dům - motor Somfy mechanický celkem s DPH 47 009,- Kč. A pověřuje 

starostu obce MVDr. Antonína Škarku k podpisu smlouvy s dodavatelem. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 2 

Usnesení č. 3-11/2024 bylo schváleno 

 

6. Schválení rozpočtového opatření č.4/2024 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka předložil zastupitelstvu návrh rozpočtového opatření č. 

4/2024. Toto rozpočtové opatření reaguje na aktuální vývoj příjmů a výdajů obce Hlízov v 

průběhu roku 2024. Úprava rozpočtu je nezbytná z důvodu nepředvídaných změn v příjmech 

a nových potřeb na straně výdajů. Zastupitelé byli seznámeni s detailním rozpisem 

jednotlivých položek rozpočtového opatření a měli možnost se k nim vyjádřit. Starosta 

zdůraznil, že navrhované změny jsou v souladu s dlouhodobým finančním plánem obce a 

neohrozí její finanční stabilitu. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2024. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4-11/2024 bylo schváleno 

 

7. Zabezpečení systému OÚ Hlízov 164, 165 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitelstvo o nutnosti zabezpečení 

systému obecního úřadu Hlízov. Jedná se o budovy s čísly popisnými 164 a 165, kde sídlí 

obecní úřad. V rámci zvýšení bezpečnosti a ochrany majetku obce i osobních údajů občanů je 

navrhováno instalovat moderní zabezpečovací systém. Tento systém by měl zahrnovat 

kamerový systém, alarm a elektronické zámky. Starosta předložil zastupitelstvu cenovou 

nabídku od tří různých dodavatelů zabezpečovacích systémů a doporučil nejvýhodnější 

variantu. Zastupitelé diskutovali o rozsahu zabezpečení, jeho přínosech a nákladech 

spojených s instalací a provozem systému. Cenová nabídka N2024080= 80 371,-Kč bez DPH 

(97 249,-Kč s 21% DPH. 

 

Návrh usnesení: 
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 Zastupitelstvo obce schvaluje cenovou nabídku N2024080. 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5-11/2024 bylo schváleno 

 

8. ZO 2 - zpevnění cesty 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitele o potřebě zpevnění cesty v obci 

Hlízov. Jedná se o nově budovaný usek cesty ZO2. Usnesení č.10-10/2024 bylo na ZO Obce 

Hlízov č.10 ze dne 2. 9. 2024. Po povodňové situaci se toto zpevnění zdá nedostatečným, a 

tudíž by bylo nutné přistoupit k variantě, která skladba bude vyhovující pro její budoucnost. 

Jedná se o variantu číslo 3 místo varianty číslo2. Varianta číslo 2 za vícenáklady za 1 272 

440,70Kč. Varianta číslo 3 za vícenáklady za 1.892 875,30Kč. Starosta předložil zastupitelům 

předběžný návrh projektu včetně odhadovaných nákladů na realizaci. Zastupitelé byli vyzváni 

k diskusi o možnostech financování a časovém harmonogramu realizace projektu. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce neschválilo rozhodnutí o změně skladby vrstev komunikace, proto 

se odkládá na únorovou schůzi 2025. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 6-11/2024 bylo schváleno 

 

9. DFC – taneční Novákovi 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitelstvo o žádosti manželů 

Novákových o pronájem sálu v Kulturního domu v Hlízově za účelem pořádání tanečních 

lekcí pro veřejnost. Manželé Novákovi jsou profesionální taneční lektoři s dlouholetou praxí a 

nabízejí kurzy pro různé věkové kategorie a úrovně. Navrhují pořádat lekce čtyřikrát týdně v 

podvečerních hodinách. Starosta zdůraznil, že tato aktivita by mohla přinést nové kulturní 

vyžití pro občany Hlízova .Usnesením č.7-2/2024 byla určena smluvní cena za pronájem 75 

000,-Kč. V kalkulaci ceny nebylo zohledněno navýšení v pátek o 2 hodiny. Na základě toho 

by měla být navýšena cena o 18 752,-Kč. 

 

9.1. Zrušení usnesení č. 7-2/2024 

První je třeba zrušit usnesení č. 7-2/2024 z důvodu chybného určení smluvní ceny za 

pronájem 75 000,-Kč. V kalkulaci ceny nebylo zohledněno navýšení v pátek o 2 hodiny. 

 

Návrh usnesení: 

 ZO obce Hlízov ruší usnesení č. 7-2/2024 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 8-11/2024 bylo schváleno 

 

9.2. Navýšení nájmu pro DFC - taneční Novákovi 

V kalkulaci ceny nebylo zohledněno navýšení v pátek o 2 hodiny. Na základě toho by měla 

být navýšena cena o 18 752,-Kč. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení ceny o 18 752,-Kč. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9-11/2024 bylo schváleno 
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10. Společenství obcí Kutná Hora 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitele o možnosti vstupu obce Hlízov 

do Společenství obcí Kutná Hora. Toto společenství je dobrovolným svazkem obcí v okolí 

Kutné Hory, které si klade za cíl spolupráci v oblasti rozvoje regionu, sdílení zkušeností a 

společné řešení problémů. Členství ve společenství by mohlo přinést obci Hlízov řadu výhod, 

jako jsou lepší vyjednávací pozice při získávání dotací, sdílení odborných znalostí a možnost 

realizace společných projektů. Starosta představil základní podmínky členství a roční členský 

příspěvek, který by obec musela hradit. Zastupitelé diskutovali o přínosech a případných 

závazcích plynoucích z členství ve Společenství obcí Kutná Hora. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov neschvaluje členství obce Hlízov ve Společenství obcí 

Kutná Hora . 

 

Výsledek hlasování: Pro: 0 Proti: 6 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 10-11/2024 nebylo schváleno 

 

11. Schválení přijetí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitele o možnosti získání dotace z 

rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek 

IZS pro rok 2023 na projekt "Pořízení věcných prostředků požární ochrany – dýchací 

přístroje". Celková výše dotace činí 76 700,- Kč. Podmínkou přijetí dotace je uzavření 

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace. Starosta předložil zastupitelům návrh této 

smlouvy k projednání a schválení. Zastupitelé byli seznámeni s podmínkami čerpání dotace a 

s povinnostmi, které z přijetí dotace vyplývají. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov schvaluje přijetí dotace ve výši 76 700,-Kč za 

Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS a uzavření veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace na akci '' Doplnění a obměna věcných prostředků PO, 

Zastupitelstvo pověřuje starostu obce MVDr. Antonína Škarku podpisem příslušné smlouvy 

do 18.10.2024. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 11-11/2024 bylo schváleno 

 

12. Informace o auditu OÚ Hlízov za rok 2024 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitelstvo o provedeném auditu 

Obecního úřadu Hlízov za rok 2024. Audit byl proveden nezávislou auditorskou společností v 

souladu s platnými právními předpisy. Cílem auditu bylo ověřit hospodaření obce a správnost 

vedení účetnictví. Starosta seznámil přítomné s hlavními závěry auditu, které neodhalily 

žádné významné nedostatky v hospodaření obce. Drobné připomínky auditora byly 

projednány a budou zapracovány do vnitřních procesů úřadu. Zastupitelé měli možnost 

nahlédnout do kompletní auditorské zprávy a klást doplňující otázky. Výsledky auditu budou 

zveřejněny na úřední desce obce a na webových stránkách pro informování občanů o 

hospodaření obce Hlízov. 
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Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov bere na vědomí informaci o provedeném auditu 

hospodaření obce Hlízov za rok 2024 a schvaluje jeho výsledky bez výhrad. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 12-11/2024 bylo schváleno 

 

13. Příkaz starosty k projednání inventarizace 

Starosta obce Hlízov, MVDr. Antonín Škarka, vydal příkaz k provedení inventarizace 

majetku a závazků obce Hlízov za rok 2024. Inventarizace bude provedena v souladu se 

zákonem č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, a vyhláškou č. 270/2010 

Sb., o inventarizaci majetku a závazků. Cílem inventarizace je ověřit, zda stav majetku a 

závazků v účetnictví odpovídá skutečnosti. Starosta jmenoval inventarizační komisi ve 

složení: předseda komise – Kohárová Karin, DiS., členové hlavní inventarizační komise - Ing. 

Lenka Kotenová, Bc. Kateřina Svobodová. Inventarizace bude zahájena dne 1. 11. 2024 a 

ukončena nejpozději do 27. 1. 2025. Výsledky inventarizace budou předloženy zastupitelstvu 

obce na nejbližším zasedání po jejím ukončení. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov bere na vědomí příkaz starosty MVDr. Antonína Škarky k 

projednání inventarizace majetku a závazků obce Hlízov za rok 2024. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 13-11/2024 bylo schváleno 

 

14. Žádost SKK o pronájmu KD 

Starosta obce MVDr. Antonín Škarka informoval zastupitelstvo o žádosti Sportovního klubu 

Hlízov (SKK) o pronájem kulturního domu (KD) v obci Hlízov. SKK plánuje využít prostory 

KD pro pořádání sportovních a společenských akcí pro své členy a veřejnost. Žádost obsahuje 

návrh na pravidelné využívání KD v průběhu roku, včetně konkrétních termínů a účelů 

pronájmu. Zastupitelstvo bylo seznámeno s detaily žádosti a diskutovalo o podmínkách 

pronájmu, včetně výše nájemného a pravidel pro užívání prostor. Bylo zdůrazněno, že 

pronájem KD pro místní sportovní klub by mohl přispět k rozvoji společenského života v obci 

a podpoře sportovních aktivit občanů Hlízova. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov schvaluje bezplatný pronájem kulturního domu pro SKK 

Hlízov pořádání sportovních akcí. Pronájem se uskuteční za standardních podmínek a cen dle 

platného ceníku obce. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 14-11/2024 bylo schváleno 

 

15. Různé 

 

 

15.1. Žádost o pronájem kulturního domu v Hlízově 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost od paní Dany Beranové o pronájem sálu 

kulturního domu v Hlízově. Žadatelka má zájem o pronájem na den 15.2.2025 od 16:00 

hodin. Nájemní smlouva bude uzavřena v souladu s platným ceníkem obce pro pronájem 
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kulturního domu. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov schvaluje pronájem sálu kulturního domu v Hlízově paní 

Daně Beranové na den 15.2.2025 od 16:00 hodin. Nájemní smlouva bude uzavřena dle 

platného ceníku. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 15-11/2024 bylo schváleno 

 

15.2. Žádost o bezplatný pronájem kulturního domu 

Zastupitelstvo obce Hlízov projednalo žádost SH ČMS-Okrsek č. 2 o bezplatný pronájem 

kulturního domu. Žádost byla podána na termín 8.2.2025 od 20:00 do 02:00 hodin za účelem 

pořádání kulturní akce – plesu Okrsku č. 2. SDH Hlízov, který je součástí tohoto okrsku. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov schvaluje bezplatný pronájem kulturního domu SH ČMS-

Okrsek č. 2 dne 8.2.2025 od 20:00 do 02:00 za účelem pořádání kulturní akce – plesu Okrsku 

č. 2 - SDH Hlízov. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 16-11/2024 bylo schváleno 

 

15.3. Návrh TES Čáslav na změnu elektrického budníku v zasíťování ZO2 

Společnost TES Čáslav předložila návrh na změnu elektrického budníku v rámci zasíťování 

lokality ZO2. Tato změna by znamenala navýšení nákladů oproti původně projektovanému 

budníku o 60 000 Kč s DPH. Zastupitelstvo obce Hlízov bylo seznámeno s detaily návrhu. 

Starosta obce, MVDr. Antonín Škarka, přednesl zastupitelům podrobnosti o důvodech 

navrhované změny. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov schvaluje návrh TES Čáslav na změnu elektrického 

budníku v zasíťování ZO2 s navýšením ceny oproti původnímu projektu maximálně do 60 

000 Kč s DPH. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 17-11/2024 bylo schváleno 

 

15.4. Žádost na vymezení pozemku 

Pan Luboš Talanda podal žádost na vymezení pozemku v obci Hlízov. Zastupitelstvo obce se 

rozhodlo pověřit starostu MVDr. Antonína Škarku a místostarostu projednáním této žádosti s 

panem Talandou. Výsledky tohoto jednání budou předloženy na příštím zasedání 

zastupitelstva obce Hlízov. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov pověřuje starostu a místostarostu projednáním možnosti 

vymezení pozemku s panem Talandou. Informace o projednání bude předložena na příštím 

ZO Hlízov. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Usnesení č. 18-11/2024 bylo schváleno 

 

15.5. Schválení komise pro koncesní výběrové řízení na provozovatele kanalizace obce 

Hlízov. 

Obec Hlízov plánuje provést koncesní výběrové řízení na provozovatele kanalizace. Pro tento 

účel je nutné schválit komisi, která bude dohlížet na průběh výběrového řízení a hodnotit 

předložené nabídky. Navrhovanými členy komise jsou Ing. Petra Kutalová, starosta obce 

MVDr. Antonín Škarka a Michaela Francová. Schválení této komise je nezbytným krokem k 

zahájení koncesního výběrového řízení a zajištění transparentního a efektivního procesu 

výběru provozovatele kanalizace pro obec Hlízov. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Hlízov schvaluje komisi pro koncesní výběrové řízení na 

provozovatele kanalizace obce Hlízov ve složení: Ing. Petra Kutalová, MVDr. Antonín 

Škarka, Michaela Francová. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 19-11/2024 bylo schváleno 

 

 

Závěr 

Po vyčerpání všech příspěvků předsedající poděkoval přítomným za účast a ukončil schůzi.  

Příští zasedání ZO se bude konat 4.11.2024 od 18:30 hodin.  

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina OZ / pouze na OÚ 

2. Zvukový záznam – pouze na obci. 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 15. 10. 2024 

 

Zapisovatelé:  

  Michaela Francová  ____________________________ 

 

Ověřovatelé: 

  Josef Nowok  ____________________________ 

 

  Ing. Dytrych Vladimír  ____________________________ 

 

 

Starosta: MVDr. Antonín Škarka  ____________________________ 

 

 

  

Vyvěšeno:    

 

Sejmuto:     


